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                VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 8 JANUARI 2009. 

 

 

Aanwezig: dhr. Tepas, dhr. Hollander, dhr. Deekens, mevr. Bracht, dhr. van Ravenzwaaij, 

dhr. van der Zee, mevr. Mooy. 

Afwezig met kennisgeving: dhr. Landman, dhr. Klijn, dhr. de Wind. 

  

Bij binnenkomst worden de leden van de DR enorm verrast door de ongelofelijke hoge 

opkomst van belangstellenden. Na telling blijken het er 27 te zijn! 

 

Dhr. Tepas opent de vergadering en legt de nieuwe opzet van vergaderen uit. Voortaan is 

er aan het begin van de avond gelegenheid voor belangstellenden om hun vragen etc. te 

stellen. Dan, na een korte pauze, gaat de vergadering besloten verder. 

 

Dhr. Tepas geeft de belangstellenden het woord. 

De commotie komt voort uit ontevredenheid en ongerustheid  met betrekking tot de 

nieuwe dienstregeling van Connexxion, die op 14 december jongstleden is ingegaan. 

Hierdoor zijn er zaken in het busvervoer in en rond onze kernen behoorlijk gewijzigd. 

Buslijn 152: de route is ingrijpend veranderd, het materiaal is veranderd, van een grote 

bus naar een midi-bus (lees: behoorlijk kleinere bus qua capaciteit) en de tijden zijn 

gewijzigd. 

Buslijn 151: de route is ingrijpend veranderd en de tijden zijn gewijzigd. 

Hierdoor ontstaan grote problemen met overstappen, reistijd, hogere kosten, en 

capaciteit tekorten op de midi-bus, vooral tijdens de zgn. “schoolspits”. 

Mevr. Mooy, werkzaam bij CXX als buschauffeur en tevens secretaris van de DR, 

probeert zo goed en zo kwaad als mogelijk, uitleg te geven over de gang van zaken.  

Het openbaar busvervoer wordt sinds 2000 openbaar aanbesteed. De Provincie is 

opdrachtgever van het Openbaar Vervoer in onze regio en heeft CXX de concessie 

gegund. In het Programma van Eisen worden eisen gesteld door de Provincie aan de 

vervoerder. Hier voldoet CXX aan. Maar niet voor wat betreft het capaciteitsprobleem. 

Mevr. Mooy belooft de volgende dag dit probleem op te lossen door intern te proberen 

om in de ochtend- en middaguren, als de scholen in- en uitgaan, extra, groot materiaal in 

te laten zetten. Voor wat betreft het overstapprobleem, hier gaat zij ook haar best 

voor doen, maar dit zal wellicht iets langer op zich laten wachten. 

Inmiddels rijdt sinds maandag 12 januari 2009 groot materieel extra mee in de 

schoolspits. Dhr. van der Zee heeft dit vrijdag meteen op de site gezet, zodat het voor 

iedereen toegankelijk is. 

In samenspraak met de DR ’t Zand stelt de DR een brief op richting Provincie om dit 

probleem kracht bij te zetten. Ook gaat deze brief richting Connexxion, de Gemeente 

Zijpe en de fractieleiders.  



  

Dhr. Tepas zegt toe te gaan inspreken in de Cie. Grondgebiedzaken. Dhr. van Ee, lid van 

het PvdA, en ook aanwezig, belooft vragen te gaan stellen in deze commissie. 

 

Tot zover het openbare gedeelte. 

 

Dhr. Deekens heeft zich sinds 1 januari aangemeld als nieuw lid van de DR. Hij wordt van 

harte welkom geheten en we zijn blij met de nieuwe aanwinst. 

Mevr. Mooy zal naar aanleiding van de verschuivingen in het ledenbestand de ledenlijst 

opschonen en rondmailen. 

 

Mededelingen. 

Deze zijn aan een ieder rondgemaild. 

Op 7 januari jl. is er een Nieuwjaarsreceptie geweest van de Gemeente Zijpe. Dhr. van 

Ravenzwaaij meldt dat de Gemeente daar haar nieuwe “logo” gepresenteerd heeft. 

De Politie heeft gemeld dat er geen bijzonderheden waren tijdens Oud en Nieuw, er is 

geen optreden nodig geweest. Wel was er erg veel vuurwerk op het strand. 

De strandopgang van Peter Vos is nog steeds niet opgeruimd. Dhr. Tepas gaat het 

nogmaals aan dhr. Vos vragen. 

Er is een kwaliteitshandvest gemaakt door de Gemeente m.b.t. dienstverlening. Hier kan 

een ieder de Gemeente aan houden. 

De afsprakenlijst is opgeschoond. 

Dhr. Tepas gaat samen met mevr. Mooy een afspraak maken met de Gemeente voor het 

jaarlijkse Voorjaarsoverleg. 

De Kerkverlichting is gerepareerd en beter afgesteld. 

Dhr. van der Zee heeft aangegeven voorlopig nog lid te blijven, de DR is hier erg blij 

mee. 

 

Diverse werkgroepen. 

Groote Keeten: vrijdag 9 januari 2009 is er een Nieuwjaarsborrel van de Ondernemers. 

dhr. den Hollander gaat hier naar toe. 

De reactie van de DR op het BKP Boskerpark zijn meegenomen. Dit komt een dezer 

dagen aan de orde bij de Gemeente. 

Dhr. de Graaf van Camping Callassande heeft een uitbreidingsverzoek gedaan bij de 

Gemeente. Deze staat hier in principe positief tegenover. 

Kustverdediging: dhr. Tepas heeft op de website van Kust op Kracht gekeken. Heel 

interessante website, vooral de tijdsbalk en het Waterbeheersplan nr. 4. 

Voor het stuk kust tussen Bergen en Den Helder is gekozen voor de zandige oplossing 

m.b.t. versterking. Wel moet deze strook rekening houden met de eisen gesteld in 

Natura 2000. De DR gaat een thema-avond organiseren over dit onderwerp en dan ook 

deskundigen uitnodigen. 

Op 28-01-2009 is er een inloopmiddag over het Provinciaal Waterplan en 

Waterbeheersplan in Heerhugowaard in het Waterschapskantoor. Dhr. van Ravenzwaaij 

en van der Zee gaan hier naar toe. 



  

OP 10-02-2009 is er een infobijeenkomst over de herindeling van de Gemeente Zijpe. 

De taak van DR zal dan nog meer worden om oog te houden voor het karakter van onze 

dorpskernen. 

Callantsoog: op de website van de Gemeente staat het rioolplan 2005-2010. Dit is heel 

interessant. Naar aanleiding van een bericht over het omleggen van het hoofdriool in 

Callantsoog Noord, heeft dhr. Tepas nadere informatie gevraagd. Dit wordt gemaild. 

Is het nodig dat wij inspreken over het jaarrond openstellen van strandpaviljoens? De 

DR vindt dit een zaak voor de strandtentexploitanten zelf, dus niet nodig. 

De plannen die gepresenteerd zijn tijdens de infobijeenkomst over het Dorpsplein 

kunnen voor een groot deel de goedkeuring van de DR meekrijgen, maar zeker niet alles. 

Dit betreft in ieder geval het onderdeel “parkeren”. De DR is in overgrote meerderheid 

tegenstander van betaald parkeren en van ondergronds parkeren. 

Financiën: er is een gift van € 5,= binnengekomen voor de kerkverlichting van de Fam. 

Tas uit de Mineweg. Tevens heeft dhr. Ger de Haan een schenking van € 15,= gedaan. 

Verder ziet het er keurig uit, enkele rekeningen staan nog open. In de loop van volgende 

week zal het boekjaar afgesloten worden, samen met de kascommissie. Hiervoor wordt 

nog een afspraak gemaakt. 

Communicatie: er is enig ophef ontstaan over de nieuwe opzet van vergaderen. De ophef 

is voor het grootste gedeelte gesust. 

Huwelijkslocatie: er is een brief binnengekomen van het Kerkbestuur, waarin staat dat 

men een verzoek aan de Gemeente heeft gedaan voor het gebruik van de Protestante 

Kerk voor de inzegening van burgerlijke huwelijken. 

Kerknollen: dit wordt meegenomen in het Voorjaarsoverleg met de Gemeente. 

AED: het apparaat die bij het Dorpshuis hangt zal verhangen worden, zodat hij niet 

meer achter de deur hangt. 

 

Notulen 11-12-2008. 

Mevr. Bracht geeft een toelichting op het verslag n.a.v. haar inspreken (mede namens de 

DR) over de huwelijklocaties. 

“Mevrouw Bracht heeft ingesproken op agendapunt 10: vaststelling beleid trouwlocaties. 

Zij was positief over de verlaging van de leges en een eventuele uitbreiding van de 

trouwlocaties. Wel vroeg zij zich af waarom de Gemeente bij een huwelijk op vrije 

locatie de leges weer met € 150,= wil verhogen. 

De Burgemeester gaf aan in de vergadering dat het niet gepast was dat een eigen 

medeweker insprak op een commissievergadering. 

Later is mevr. Bracht door het Hoofd Burgerzaken gebeld om rekening en 

verantwoording over het inspreken te komen afleggen op het Gemeentehuis. Zij heeft 

dit uiteindelijke telefonisch gedaan.” 

Tot zover de toevoeging van mevr. Bracht over dit onderwerp. 

Verder wordt het verslag goedgekeurd en wordt de secretaris bedankt voor het gehele 

jaar van verslaglegging. 

 

Post. 

Uitnodiging voor het afscheid van de Burgemeester, op 22 januari 2009 om 20.00 uur in 

de Vijverhut. Dhr. Tepas en van Ravenzwaaij gaan zeker hier naar toe. 



  

Het Convenant is inmiddels ondertekend. 

De mail van dhr. Retera is rondgemaild en beantwoord. 

De inspraakreactie van de DR over het BKP Callantsoog is meegenomen. 

De verlichting ‘s nachts van het parkeerterrein in Groote Keeten is eindelijk aangepast!! 

Nu branden er alleen nog een aantal lampen langs de buitenrand. 

Op de binnengekomen mail van dhr. van der Plugge over het Convenant zal dhr. Tepas 

reageren in de vorm van een bevestiging van ontvangst en dat de DR zijn denkwijze niet 

deelt. 

Ideeënbus gaat van de agenda af. 

 

Rondvraag. 

Mevr. Bracht vraagt of dhr. Tepas het archief van 2008 naar haar brengt, zij zal dan 

weer de index maken en rondmailen. Dhr. Tepas zegt dit toe. 

Onze jaarlijkse afsluiting van het oude jaar wordt gehouden op 16 januari 2009. 

 

Dhr. Tepas sluit de vergadering en bedankt een ieder voor zijn/haar inbreng en wenst 

een ieder wel thuis. 

De volgende vergadering staat gepland voor 5 februari 2009. 

 

Tot zover het verslag van deze vergadering. 

 

 

Callantsoog. 

15 januari 2009, 

A. Mooy, 

Secretaris. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 


